
Minnesanteckningar TEAMS styrelsemöte ÄSO Håsjö-Ragunda  

Tidpunkt: 2024-02-15. KL 18.00  

Närvarande: Mar n Zwahlen, Johan Nilsson, Georg Sjöstrand, Lars-Erik Granbacka, Per Nordwall 

Rikard Backlund, Mikael Wes n 

1. Mar n Zwahlen öppnade mötet.  
 

2. Lars-Erik Granbacka skriver minnesanteckningar 
 

3. Ekonomin 
Mar n och Micke kontaktar Swedbank varför inte vår kassör få  llgång ll kontona. 
Fällavgi en inbetald ll länsstyrelsen men vi måste uppmana jaktlagen och vvo a  de som 
inte betalat årets avgi  måste gör de a då det har sinat i kassan. 
 

4. Mikael Wes n drog lite från ÄFO möten och den sammandragning älgförvaltningen varit på. 
Diskussion fördes om den avskjutning vi ha  och för och nackdelar med lldelning kontra 
avlysningsjakt. ÄFO väntar på a  få senaste LST Moose i mars för sin planering och det 
påverkar även vår planering inom Äso: t. Diskussion fördes om avskjutningen i november och 
för planmålsuppfyllelse. Vi hade inte klarat planmålet med en höst utan dig snö för vår 
avskjutning i september var all ör låg. Mikael hade informa on från Naturvårdsverket om a  
väga älgarna mer exakt, göra åldersbestämning och a  man nu pratar om klöviltsskador för 
Äbin och inte enbart från älg. 
 

5.  Genomgång av sta s k för årets älgjakt och för planperioden. Vi konstaterar a  vi inte klarat 
planmålet för perioden och a  vi redan låg fel år två men uppmanades då av ÄFO a  fortsä a 
på den uppgjorda planen.  
Vi funderade vilket upplägg vi skulle ha på samrådsmötet 24-02-18. 
Beslutade a  tonvikten på det mötet skulle vara a  diskutera och få in synpunkter från 
jaktlagen inför ny planperiod. 
 

6. Vi bestämde hur vi skulle jobba vidare med arbetet med planmålet och kommer a  kalla ll 
e  möte så fort vi få  in alla data vi behöver för fortsa  planering och samrådet med 
jaktlagen. Vi ade Älgfroden och vilka uppgi er som saknades där. 
Diskussion förde om antalet björnar i Älgfroden och antalet dödade i trafik/tåg som ska 
anges. Stefan och Per ar vidare på den sta s ken som är svår a  ta fram då den ligger på 
kommunnivå. 
 

7. Övrigt  
Vi funderade på vilka uppgi er som ska ligga på hemsidan och vi får ta en diskussion med Rolf 
om de a. 
Per hade e  erbjudande ll jaktlagen inom äso:t om inköp av digitala vågar. Vi bestämde a  
äso:t går in och sponsrar med y erligare 200 kr/våg. Frågan tas upp på samrådsmötet och 
hur jaktlagen ställer sig ll erbjudandet. Separat utskick ll jaktlagen när vi vet mer. 
Vi ska uppmana jaktlagen a  väga mer exakt och inte göra bedömningar då naturvårdverket 
enbart går på exakta vägningar. Funderingar på a  även ha en utbildning på a  göra 
åldersbestämning vi tandutsni .  



Mötet avslutades 20.00 

Minnesanteckningar Lars-Erik Granbacka 


